
Udvalget for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri

Til: Fødevareministeren

Dato: 21. februar 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 148
Om kvælstofkvoten og indberetning af plantedække m.v.
Af fødevareministeren (Mette Gjerskov)

Spørgsmål 4
Af høringsnotatet fremgår det, at ministeren ikke ønsker at overveje en æn-
dring af kvotesystemet i forbindelse med dette lovforslag, fordi Natur- og
Landbrugskommissionen inden for kort tid kommer med sine anbefalinger til
en løsning af de økonomiske og miljømæssige udfordringer, som landbrug og
natur står overfor. Kan ministeren give en forklaring på, hvorfor ministeren
foreslår de ændringer, der fremgår af dette lovforslag, når det af høringsnota-
tet samtidig fremgår, at ministeren ikke ønsker at overveje en ændring af kvo-
tesystemet, fordi Natur- og Landbrugskommissionen inden for kort tid kommer
med sine anbefalinger? Hvad er grunden til, at den argumentation gælder for
ændringer af kvotesystemet, men ikke for de ændringer, som lovforslaget in-
deholder?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Lene Espersen (KF), Erling Bonnesen
(V), René Christensen (DF) og Mette Bock (LA).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgerne på Lene.Espersen@ft.dk, Er-
ling.Bonnesen@ft.dk, Rene.Christensen@ft.dk, Mette.Bock@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

René Christensen
formand
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